
vv LENS JAARVERSLAG VAN DE ALGEMEEN SEKRETARIS 1981-1982  
 

• Start Ledenraad 

• Start meisjesvoetbal 

• Zaterdag 1 kampioen 

• Voor het eerst zaalvoetbal-leden 
 
SAMENSTELLING BESTUUR  
Het bestuur heeft in dezelfde samenstelling geopereerd als in het voorafgaande verenigingsjaar. Volgens art.12 lid 5 van de 
Statuten waren er twee bestuursleden aan de beurt om af te treden,  t.w. Gerard van den Steen en Gerard Duivesteyn. Zij 
stelden zich herkiesbaar en werden beide met algemene stemmen herkozen tijdens de jaarvergadering van de Ledenraad op 
30 november 1981.De taakverdeling was als volgt:   
Cees Fortman   voorzitter, belast met de algemene leiding, multisport, representatie, evt. fusieplannen en acquisitie  
Gerard van den Steen sekretaris, tevens belast met de akkommodatie, het materiaal en de verzorging van de LENSrevue  
Ad Coret  penningmeester, met als taken het beheer over de financiën, kontaktpersoon voor de bar (financieel), 

de Toto-Lotto-kommissie en acquisitie  
Jaap Colpa   2e sekretaris en kontaktpersoon voor de redaktie en de Feko  
Gerard Duivesteyn kommissaris, kontaktpersoon voor de Juko, Seko zaterdag en damesvoetbal  
Henk Geurens  kommissaris met als taken: organisatie bar, presentatie en kontakten met de KNVB  
Hans Zoet   kommissaris, kontaktpersoon voor de selektie zondag en de Seko zondag  
Ook dit jaar was Peter de Jongh, die de boekhouding bijhield, weer een grote steun voor de penningmeester.  
Gedurende het seizoen meende Gerard Duivesteyn zijn bestuurslidmaatschap ter beschikking te moeten stellen, vooral omdat 
zijn funktioneren in het bestuur niet meer in overeenstemming was met zijn persoonlijke opvattingen hierover. Gelukkig bleef 
hij zijn taak als Jukolid onverminderd voortzetten. Het is zeker gepast om Gerard hier te bedanken voor zijn jarenlange inzet 
als bestuurslid.  
Een belangrijk probleem, dat hierdoor voor het bestuur ontstond was, dat er geen kontaktpersoon meer voor de Juko en de  
Seko zaterdag in het bestuur zitting had. Juist voor deze belangrijke afdelingen is een goed kontakt met het bestuur 
onontbeerlijk. Er zal alles in het werk gesteld moeten worden om (een) geschikte opvolger(s) voor Gerard te vinden.  
Ook Ad Coret liet gedurende het verenigingsjaar weten het penningmeesterschap van LENS niet langer met zijn 
werkzaamheden te kunnen kombineren. Tot het einde van het seizoen is hij in funktie gebleven. Ook hem willen wij bedanken 
voor alles wat hij in het belang van de vereniging heeft gedaan.  
Voor het komende seizoen moet er dus ook voorzien worden in de moeilijk te vervullen vakature van penningmeester. Mede 
gezien de ervaringen in het verleden, zal dit bepaald geen gemakkelijke opgave worden.  
 
ALGEMEEN  
Het te voeren beleid, dat het bestuur op de jaarvergadering kom presenteren, week in grote lijnen niet af van dat van het 
voorafgaande seizoen.  
Het beleid was voornamelijk gericht op:  

• het versterken van de financiële positie  

• het bevorderen van een gezonde verhouding tussen prestatie- en rekreatievoetbal 

• oplossing van het kaderprobleem  

• uitbreiding van het ledenbestand  

• akkommodatieverbetering  

• onderzoek naar de mogelijkheden m.b.t. multisport en/of fusies  

• verbetering van de konkureentiepositie.  
Natuurlijk zijn dit geen plannen, die in één jaar verwezenlijkt kunnen worden, maar die een lange-termijn aanpak vragen. Het 
bestuur zal pogen de eerste aanzetten, die in de achter ons liggende jaren zijn gedaan, in de komende jaren zoveel mogelijk 
uit te bouwen.   
Om de mogelijkheden betreffende multisport en fusie te onderzoeken, werd een werkgroep ingesteld, die allereerst een 
struktuurschets presenteerde en tot de konklusie kwam, dat uitbreiding van de vereniging met andere takken van sport op dit 
moment niet tot de meest wenselijke gang van zaken behoort. Allereerst zal de voetbalpositie van de vereniging versterkt 
moeten worden (o.a. via fusie) om van daaruit te pogen ook buiten de voetbalsfeer tot samenwerkingsverbanden te komen. 
Konkrete plannen over fusies met andere (voetbal)verenigingen bestaan op dit moment nog niet.  
Grote opschudding, vooral bij onze buurverenigingen, bracht de presentatie van de tweede Struktuurplan 's-Gravenhage. In 
het kader van de verdichting bestonden er bij de Gemeente plannen, om op de terreinen van BMT, VCS, Groen Wit en VIOS 
woningbouw te gaan plegen. Genoemde verenigingen zouden dan moeten verhuizen naar de Eshofpolder. Mede als gevolg 
van de reakties n.a.v. de inspraakprocedure is de in het plan gesuggereerde verplaatsing voorlopig van de baan.  
Werden wij vorig jaar gekonfronteerd met een overheidsmaatregel, waarbij sportverenigingen met een kantine-omzet van 
meer dan f.125.000,- BTW-plichtig werden (thans vastgesteld op 12%), dit jaar bracht de vennootschapsbelasting de nodige 
opschudding. Deze nieuwe dreiging van de overheid om sportverenigingen fiscaal als bedrijf aan te merken, werd o.m. door 
massaal protest van de verenigingen afgewend. Wel zullende verenigingen zich moeten onthouden van parakommerciële 
activiteiten. Er werd dienaangaande een akkoord bereikt door de KNVB en NSF met het Ministerie van Financiën, alsmede 
met het bedrijfschap Horeca over richtlijnen voor de exploitatie van sportkantines.  
Binnen de vereniging waren er twee jaarlijks terugkerende evenementen, waarbij wij even stil willen blijven staan. Allereerst  
was daar de Nieuwjaarsreceptie, die weer druk bezocht en zeer gezellig was. Evenals vorig jaar werden er bij die gelegenheid 
weer enige jubilarissen in het zonnetje gezet en werd ook afscheid genomen van ons aller "Ome" Nico Collee, die gedurende 
een groot aantal jaren als terreinknecht van onschatbare waarde voor onze vereniging is geweest. Aan het einde van het 
seizoen werden alle medewerkers, die, in welke vorm dan ook, zich voor de vereniging hadden ingespannen, uitgenodigd voor 
de traditionele medewerkersavond. De Barkommissie had voor deze avond spontaan een deel van de fooienpot ter 



beschikking gesteld, een gebaar, dat door een ieder zeer op prijs werd gesteld. Voor de overige festiviteiten verwijzen wij u 
naar het.jaarverslag van de FEKO.  
 
LEDENRAAD   
Voor het eerst in de geschiedenis van LENS maakten wij kennis met de jaarvergadering van de Ledenraad, die in de plaats 
kwam van de vertrouwde Algemene Vergadering. Behalve deze vergadering werden nog een aantal bijeenkomsten met het 
bestuur gehouden, waarin diverse onderwerpen aan de orde kwamen. Een goede evaluatie van het instituut Ledenraad zal 
pas over enige jaren gemaakt kunnen worden. De Ledenraad heeft er nu één jaar opzitten. Een jaar, waarin het voor alle 
partijen erg wennen was! De Ledenraad, die moet funktioneren als kontrole- en adviesorgaan van het bestuur en die, beter als 
een A.V. daartoe in staat was, zou moeten fungeren als spreekbuis voor alle geledingen van LENS, beantwoordt nog niet 
geheel.aan dit doel. Voor een groot deel is dit te wijten aan kinderziekten en onwennigheid, die zo'n eerste jaar onvermijdelijk 
met zich meebrengt. Desondanks leeft bij het bestuur de indruk dat de betrokkenheid bij het verenigingsgebeuren niet bij alle  
leden van de Ledenraad in voldoende mate aanwezig is, terwijl ook het bestuur nog niet geheel is ingespeeld op de nieuwe 
organisatiestruktuur. In het begin van het nieuwe seizoen zal het bestuur deze problematiek met de ledenraad bespreken. Er 
zal gepoogd moeten worden meer inhoud te geven aan de Ledenraad en de kommunikatie met zowel het bestuur als de 
achterban te verbeteren. Niet alleen in het belang van het bestuur (dat graag op de hoogte is' van hetgeen er onder de leden 
leeft en haar beleid wil toetsen aan de mening van de leden), maar vooral ook van de leden (die via de Ledenraad willen 
meepraten en meebeslissen over belangrijke zaken in de vereniging). Een zaak van gezamenlijk overleg van bestuur en 
Ledenraad.  
De verkiezingen voor de allereerste Ledenraad, die per 1 juni 1981 ging functioneren, leverden de volgende samenstelling op: 
 
Pupillen,welpen en mini's:  
André Christ  
Herman Straver  
Gabri van der Togt  
Junioren:  
Hans DiemeI 
Ben Osse,  
Leo van Rijn  
Zaterdagsenioren:  
Rob Bom 
Theo Booms,  
Zondagsenioren:  
Pierre Heijnen   
Jos Kuijpers  
Frans Peters,  
Henk Rimmelzwaan  
Niet spelende leden:  
Aad Bogisch  
Accommodatiecommissie:  
Jos Verschelden 
Barkommissie:  
Piet Bosch  
Juniorencommissie:  
Wil Heijnen  
Kontaktkommissie:  
Loek Duivesteijn 
Redactiekommissie:  
Ton van der Berg 
Seniorenkommissie zaterdag:  
Martin Reuver  
Seniorenkommissie zondag:  
Wim van der Linden 
Toto en Lottokommissie:  
Gerard van Reenen  
 
Technische Zaken  
Evenals voorgaande jaren had zowel de Juko als de Seko Zaterdag een volledige bezetting, dit in tegenstelling tot de Seko 
Zondag, die met te weinig mankracht de zaak moest zien te rooien. Vooral de bezetting op zondag liet te wensen over. Alleen 
Cees Bogisch was beschikbaar om de vele werkzaamheden op de zondag te verrichten. Problemen bij de elftallen waren er 
dit seizoen nauwelijks. Prestatief ging echter niet alles naar wens. Vooral de degradatie van het 3e elftal naar de 1e klasse 
HVB vervult het bestuur met zorg. De aansluiting met het eerste en tweede elftal dreigt nog meer verloren te gaan. In het 
belang van een gezonde elftalopbouw bij de senioren zullen alle zeilen bijgezet moeten worden om het verloren gegane 
terrein te heroveren. Gelukkig konden we bij de zondagsenioren ook een kampioenschap noteren, n.l. van LENS 5, waardoor 
het vierde elftal, dat onderaan eindigde in de reserve 1e klasse niet behoefde te degraderen.  
Bij de zaterdagafdeling slechts positieve geluiden. LENS 1 werd kampioen en LENS 2 promoveerde weer. Het enthousiasme 
van de zaterdagkommissie en van de trainer Rob Jansen was daar zeker niet vreemd aan. Gezien het aantal aanmeldingen, 
dat nu al binnen is voor het komende seizoen, heeft het er alle schijn van, dat deze afdeling een aanzienlijke uitbreiding zal 
ondergaan. Hoewel dit natuurlijk enige organisatorische aanpassing zal vergen, hopen en vertrouwen we erop, dat de 
stijgende lijn, zowel prestatief als qua ledental, zal worden voortgezet.  



Bij de junioren vielen dit jaar geen kampioenschappen te noteren, hoewel B3 daar zeer dicht tegenaan zat. Alle elftallen 
wisten redelijk in hun afdelingen mee te draaien. De prognose voor wat het aantal elftallen betreft, ziet er helaas niet al te 
rooskleurig uit. We moeten helaas konstateren, dat ondanks de inzet en het enthousiasme van de jeugdkommissie de 
jeugdafdeling kwantitatief terugloopt.  
Voor een meer gedetailleerd overzicht Van de gebeurtenissen in de jeugd, zaterdag- en zondagafdeling verwijzen we naar de 
jaarverslagen van de betreffende kommissies.  
Bij de trainers veel nieuwe gezichten. De zondagselektie kreeg te maken met Ger ter Horst, die als trainer de eerste drie 
elftallen onder zijn hoede had. We hebben tot onze voldoening kunnen konstateren, dat de samenwerking met de selektie en 
het bestuur goed verliep en dat Ger ter Horst met veel enthousiasme en vakmanschap de training en begeleiding verzorgde. 
De prestaties van LENS 1 en LENS 2 waren alleszins bevredigend. Zoals al gememoreerd verliep het met LENS 3 heel wat 
minder. De opzet om de hoofdtrainer tevens het derde te laten trainen, bleek niet werkbaar. We streven ernaar om voor het 
komend seizoen de training en begeleiding van het derde weer in handen van één persoon te leggen. Veel dank zijn wij 
verschuldigd aan Wim v.d. Linden, die, ondanks dat hij al diverse andere taken in de vereniging vervulde, aanbood om de 
begeleiding van LENS 3 te verzorgen en daarnaast nog het organisatorische gebeuren rondom de A-selektie op zich nam.  
Een ander nieuw gezicht bij de selektie was verzorger Ron v.d. Zwan, die toch wel min of meer in het diepe werd gegooid, 
omdat hij nog niet eerder bij een voetbalvereniging werkzaam was geweest. Hij heeft zich echter snel aangepast en zijn taak 
naar tevredenheid verricht. Ook voor Rob Jansen, de nieuwe trainer van de zaterdagselektie, was LENS zijn eerste 
vereniging. Zijn enthousiasme, al voordat hij aan zijn taak als trainer begon, gaf ons alle vertrouwen voor zijn functioneren en 
hij heeft dat zeker niet beschaamd. Een kampioenschap van het eerste en een promotie van het tweede zijn daar 
veelzeggende bewijzen van.  
Voor de jeugdselekties beschikten we evenals vorig ,jaar over Jaap Meyburg. Voor het komend seizoen wil het bestuur en de  
JUKO weer naar een gedecentraliseerde opzet toe (afzonderlijke trainers voor de A-, B- en C-jeugd onder supervisie van de  
hoofdtrainer), reden waarom we afscheid van Jaap Meyburg moesten nemen. Hij heeft twee jaar met veel inzet onze 
jeugdselekties getraind en begeleid. In het komende seizoen zal hoofdtrainer Ger ter Horst de training en begeleiding van de 
A-klassers op zich gaan nemen en zal tevens de supervisie krijgen over de overige jeugdtrainers, alle eigen leden.  
In het achter ons liggende seizoen is een eerste start gemaakt met het meisjesvoetbal. Hoewel nog niet in kompetitieverband,  
speelden zij een aantal wedstrijden en voor de eerste keer in de LENShistorie konden we getuige zijn van een zeer suksesvol 
verlopen meisjestoernooi. Het ziet ernaar uit, dat in het komende seizoen ook in kompetitieverband uitgekomen zal kunnen 
worden.  
Wij hopen dat hiermee het meisjesvoetbal definitief van de grond zal komen en niet hetzelfde lot beschoren is als de 
damesafdeling, die wij helaas moesten opdoeken.  
Er is dit jaar met drie teams meegedaan aan de zaalvoetbalkompetitie. Deze afdeling werd bevolkt door leden, die ook bij ons 
veldvoetbal spelen. De eerste aanmeldingen van leden, die alleen zaalvoetbal willen gaan spelen, zijn al binnen, zodat hier 
weer een nieuwe kategorie leden zijn intrede doet in onze vereniging. Kontributieaanpassing voor leden, die zowel veldvoetbal 
als zaalvoetbal spelen, lijkt onontkoombaar, vooral gezien de kosten voor LENS (inschrijfgeld en boeten).   
 
LEDENBESTAND.  
Het totaal aantal leden aan het begin van het seizoen 1982-83 is t.o.v. het vorige seizoen iets toegenomen, vooral dankzij de   
aanwas bij de zaterdagsenioren en in mindere mate bij de zondagsenioren, de miniwelpen en de nieuwe meisjesafdeling. 
Vooral de zaterdagafdeling maakt een explosieve groei door. Vanaf het begin (1979-80) heeft het ledental zich bij deze 
afdeling verdubbeld. In de al eerder gememoreerde terugloop van het aantal jeugdleden is gelukkig ook een lichtpuntje te 
ontdekken. De aanwas aan de basis, de miniwelpen, geeft toch weer een zeker vertrouwen voor de kontinuïteit in de 
toekomst. Hoewel er een aantal duidelijke oorzaken aan te geven zijn voor de (algemene) terugloop bij de jeugd (vergrijzing 
van de wijk, grotere belangstelling voor andere m.n. zaalsporten, vele afgelastingen, geboortebeperking) zullen we ervoor 
moeten waken, dat de doorstroming in de vereniging in gevaar komt door een nog kleiner wordende jeugdafdeling. In ieder 
geval zal alles in het werk gesteld moeten worden om het jeugdledenbestand dat we hebben te behouden en zo mogelijk bij 
de jongste leeftijdskategorieën uit te breiden.  
De ontwikkelingen in het meisjesvoetbal zien we met enig optimisme tegemoet. Voor wat de toekomst betreft, zal veel 
afhangen van het verloop van komend seizoen, wanneer zij waarschijnlijk in kompetitieverband zullen utlkomen.  
Onderstaand treft u een overzicht aan van het ledenaantal aan het begin van het seizoen in de afgelopen 10 jaar.  
 
  73/4 74/5 75/6 76/7 77/8 78/9 79/80 80/1 81/2 82/3 
Sen.Zon.  179  183 178  195  182  172  177  152  145  160 *  
Sen. Zat.  -- -- -- -- -- -- 41  50  59  79  
A-jun.   99  72  68  37**  34 42  30 27  38  35  
B-jun.   84 66  57  54  40  36  53  55  43  29  
C-jun.   108  88  57  47  53  57  44  32  35  25  
Pups.   71  53  59  62  37  28  34  42  28  32  
Welpen  49  56  32  29  25  29  36  36  34  21  
Mini’s   --- --- --- 16  29  22  24  13  5  18  
Meisjes  --- --- --- --- --- --- --- --- --- 11  
Dames   16  6  --- --- --- --- --- --- 8  ---  
Zaal   --- --- --- --- --- --- --- --- --- 2  
Niet sp.  74 72  72 83  68 80 70 70 73 76  

680 596 527  523  468 464 510  477 468 488  
 
* Vanaf dit seizoen alleen 1e en 2e jaars A-klassers, daarvoor ook 3e jaars.  
** Waarvan 16 ook zaalvoetbal  

 
AKKOMMODATIE  



Nog steeds blijft de toestand, waarin onze akkommodatie zich bevindt, een bron van zorg. De naweeën van de manier, 
waarop de renovatie van de kleedgebouwen door de Gemeente is uitgevoerd ondervinden we regelmatig. Vooral het nieuwe 
systeem met de douchedrukknoppen heeft al veel ergernis opgeleverd. Door kalkaanslag funktioneert dit systeem vaak niet 
naar behoren en is al nodeloos veel water, energie en geld verspild. Hoewel door de gemeente werd toegezegd, dat de 
knoppen maandelijks van gemeentewege zouden worden ontkalkt, ziet het er nu toch naar uit, dat de vereniging voor deze 
periodieke reinigingsbeurt zal moeten opdraaien. Vele grote wensen m.b.t. akkommodatieverbetering bleven ook dit jaar 
onvervuld, vooral omdat wij voor een groot deel op zelfwerkzaamheid van de leden zijn aangewezen en onze financiële  
positie geen ruimte biedt voor forse investeringen. Helaas is de zelfwerkzaamheid bij LENS in onvoldoende mate aanwezig. 
Slechts een zeer klein aantal mensen is bereid om op dit gebied de handen uit de mouwen  te steken. Dankzij de 
medewerking van dit kleine groepje enthousiastelingen konden toch een aantal noodzakelijke onderhouds- en 
reparatiewerkzaamheden worden uitgevoerd. Daarnaast verrees langs het eerste veld een speeltuin, zodat ook de 
allerkleinsten onder ons mogelijkheden hebben om zich op LENS te vermaken, twee nieuwe dug-outs, en een weer egaal 
tegelpad voor de tribune. Tevens werden de doelen van het 2e en 3e veld vernieuwd. In het begin van het nieuwe seizoen zal 
de afrastering rond het eerste veld worden gerepareerd en zal een zeer noodzakelijke reparatie aan het dak van het 
klubgebouw moeten worden uitgevoerd.   
We zullen moeten blijven pogen te komen tot een grotere groep van vaste medewerkers, die waar nodig, kunnen bijspringen 
om de toestand van onze akkommodatie op peil te houden c.q. te verbeteren.  
Ook zijn er ingrijpender zaken noodzakelijk, die door derden zullen moeten worden uitgevoerd. Gezien onze financiële positie 
zullen deze helaas nog niet op korte termijn kunnen worden gerealiseerd.  
 
FINANClEEL  
Onze vrees, dat de omzet van de kantine zou dalen, werd helaas bewaarheid. Deze nam met maar liefst ca f. 13.000,- t.o.v. 
1980-81 af, waartegenover de kosten met ca.f. 15.000,- stegen. Hierdoor was het resultaat klubgebouw ruim f. 7.000,- lager 
dan begroot. Gedurende dit seizoen werd er door de overheid een definitieve beslissing genomen inzake de BTW. Het tarief 
werd gesteld op 12% van de totale omzet, indien deze omzet hoger is dan f. 125.0000,-.  
Gelukkig was er ook een lichtpuntje. De Toto/Lotto-opbrengst is maar liefst f. 11.000,- hoger dan begroot. De inzet van onze 
totomedewerkers om het aantal inleveradressen te vergroten, werd inderdaad beloond.  
De derde peiler, waarop onze vereniging drijft, de kontributies, vergt van ons steeds meer aandacht en tijd. Wij moesten dit  
seizoen f. 2.500,- als oninbaar afboeken, omdat de desbetreffende leden gedurende het seizoen gewoon wegbleven of aan 
het eind van het seizoen met de noorderzon vertrokken met grote achterstand.  
Overige belangrijke inkomstenbronnen zijn er helaas niet meer. Bij de reklarneborden beleven wij eenzelfde situatie als bij de 
kontributies. Bedrijven, welke een bord bij ons hebben staan, betalen gewoonweg niet en laten zelfs na ettelijke aanmaningen 
niets van zich horen. Bovendien werden wij gekonfronteerd met een aantal opzeggingen. Het is bijzonder moeilijk gebleken, 
nieuwe borden langs ons veld geplaatst te krijgen. Ook hier spreekt de recessie een belangrijk woordje mee.  
Willen wij een sluitende begroting krijgen, dan zullen wij met zijn allen iets aan de kosten moeten gaan doen, want ze rijzen 
werkelijk de pan uit. Lang niet iedereen is hiervan overtuigd, hetgeen natuurlijk een jammerlijke zaak is. Mochten de kosten,  
en daarmede bedoelen wij alle kosten, niet drastisch verminderen, dan zullen de leden in de toekomst met grote 
kontributiestijging en/of verhogingen van de kantineprijzen gekonfronteerd worden, want wij kunnen echt niet jaar in jaar uit 
zulke grote exploitatietekorten hebben. Ergens moet het geld vandaan komen.  
 
TENSLOTTE  
Hoewel de teneur van dit verslag op sommige punten wat somber moest zijn, willen we vooral niet voorbij gaan aan het feit, 
dat toch weer een groot aantal mensen zich in het afgelopen ver.jaar voor de vereniging hebben ingespannen. Hoewel het elk 
jaar moeilijker wordt om opengevallen gaten op te vullen, mogen we toch zeer blij zijn met degenen, die zich op welke manier 
dan ook verdienstelijk hebben gemaakt voor de vereniging. Daarbij denken we in eerste instantie aan de kommissieleden, die 
een belangrijke bijdrage leverden aan een goed verloop van het achter ons liggende seizoen. Behalve de al eerder 
gememoreerde aktiviteiten van de "voetbalkommissies" (Juko, Seko zo+za), is ook weer bewonderenswaardig weel werk 
verzet door de Barkommissie, de Toto-Lottokommissie, de Feko en de Redaktie. Daarnaast zijn er velen buiten 
kommissieverband allerlei gebied aktief geweest. Wij zijn al deze mensen zeer veel dank verschuldigd. Het funktioneren van 
een vereniging, zoals de onze, staat of valt nu eenmaal met de inzet en bereidwilligheid van vrijwilligers. Mede dankzij hen, 
kunnen we weer terugzien,op een geslaagd LENS-seizoen. We hopen volgend jaar weer een beroep te mogen doen op hun 
onmisbare steun en vooral ook op de zo noodzakelijke uitbreiding van de groep van medewerkers, die bereid is wat extra's te 
doen in het belang van onze vereniging.  
 
Namens het bestuur, 
Jaap Colpa, wnd. secretaris 
 
JAARVERSLAG ZATERMIDDAGAFDELING SENIOREN 1981-82  
 
ALGEMEEN 
Dat dit verslag uiteraard geschreven wordt met een hart en een pen vol vreugde, lijdt niet de minste twijfel. Wij mochten 
immers aan het einde van dit seizoen één kampioen begroeten, LENS 1, terwijl onze reserves na op een haar na de boot 
gemist hebbende, alsnog bij keuze gepromoveerd werden.  
Wat ons vlaggeteam betreft, zij speelden een vrij konstant seizoen, waarbij maar één nederlaag (uit bij konkurrent PGS) werd 
genoteerd en bovendien driemaal gelijkgespeeld werd. De gedegen leiding en voorbereiding van trainer Rob Jansen zal 
hieraan wel niet vreemd geweest zijn. Zo mochten wij ons, na drie jaren LENS-Zatermiddagvoetbal, een stukje geschiedenis 
schrijven, hetwelk ook de gehele vereniging te stade is gekomen. Ons tweede elftal deed hierbij zeer zeker niet onder, door, 
hoewel ditmaal dan wel geen uiteindelijke kampioen, toch voor de derde maal in suksessie een promotie naar een hogere 
klasse te bewerkstelligen. Dat de sfeer bij deze beide teams tenslotte optimaal was, bleek voorts wel uit het feit, dat  



ons reserve elftal, het enige was, waar tijdens de laatste beslissende fase van de kompetitie enige spelers op eigen verzoek 
op de reservebank plaatsnamen, omdat - zo werd gezegd - die of die in een bepaalde (belangrijke) wedstrijd wel meer voor 
het elftal zou kunnen presteren! Waar vinden wij vandaag aan de dag nog zulk een opvatting? Uniek misschien niet, doch 
uitzonderlijk mag het zeker genoemd worden! Het derde begon de kompetitie erg zwak, doch herstelde zich gedurende de 
loop van het seizoen enigermate, zodat tenslotte nog met een behoorlijke middenmootplaats kon worden afgesloten.Het 
vierde, mogelijk in een voor haar kracht te zware afdeling ingedeeld en bovendien uiteindelijk gedoodverfd om eventuele 
hiaten in hogere elftallen op te vullen, werd gedurende vrijwel het gehele seizoen, mede ook door eigen onvolledigheid, 
gekonfronteerd met nederlagen, waarvan er menige waren om zo te zeggen “op het kantje af". Merkwaardigerwijs echter, 
mocht deze gang van zaken de pret niet drukken. De over het algemeen geteste stemming bleef tot het einde toe prima en 
men speelde, wat genoemd werd, heel gezellige en sportieve wedstrijden. Nou mooier kan het immers niet, zo dachten wij. 
Dat tenslotte met een zeer bescheiden plaats op de kompetitieladder genoegen genomen diende te worden, deerden de 
meesten ook al niet en ziet men ook hier uit naar het volgende seizoen met nieuwe kansen en nieuwe mogelijkheden.  
 
ZATERDAGMIDDAGKOMMISSIE  
Hadden wij aan het einde van het vorige jaar afscheid moeten nemen van Jos Pijpers en Gerard de Hoogd, gedurende het 
afgelopen seizoen werden wij in onze kommissie bijgestaan door Roel Stap en Martin Reuver, terwijl daar tegen het einde 
Wim Klünnen nog bijkwam, zulks voornamelijk met het vooruitzicht van een forse ledenaalnwinst voor het komende jaar.  
Thans bestaat zodoende onze Zaterdagkommissie voor de komende periode uit  
J. Meinesz,  
M. Nelissen,  
R.Vroom,  
R.Stap,  
M.Reuver en  
W. Klünnen. 
Indien, er onderling zowel als met het hoofdbestuur en de jeugdafdeling wederom zo prettig en regelmatig samengewerkt kan 
worden als het afgelopen jaar, dan zijn wij dik tevreden.  
 
LEDENTAL 
Begonnen wij het afgelopen seizoen met 67 leden in te schrijven, gedurende de afgelopen kompetitie dienden een 10-tal 
getrouwen, om welke reden dan ook af te haken. Aan het einde van onze suksesvolle periode 1981-82 meldden zich echter, 
tot nu toe althans, een 25-tal nieuwe leden aan, zodat de toekomst wat dat betreft, er ook al rooskleurig uitziet.  
 
TRAINING 
De training lag dit seizoen in vertrouwde handen van de new-comer Rob Jansen. Terwijl hij voor ons nieuw was, waren  
wij aan de andere kant de eerste klub, welke hij onder zijn hoede kreeg. Hoe het ook zij, het kIikte blijkbaar direkt tussen hem  
en de selektieploeg. Nu moet direkt daaraan toegevoegd worden, dat de manier, waarop hij steeds weer de gehele ploeg wist 
te aktiveren en de sfeer, welke hij in en om het veld wist op te bouwen, het was allemaal even positief, terwijl zijn praatje 
vooraf zowel als de begeleiding tijdens de wedstrijd zelve, altijd even rustig, doeltreffend en prettig overkwam. Wij kunnen 
gerust stellen, de spelers hebben dit jaar weliswaar de tastbare resultaten laten zien, doch de invloed, welke de trainer daarop 
heeft uitgeoefend, is inderdaad niet gering geweest. Het meeste voldoening gevende resultaat is doodgewoon het feit, dat met 
volledige samenwerking van beide kanten, deze verbintenis ook het komende kompetitiejaar gehandhaafd zal blijven.  
 
TOERNOOIEN 
Naast de veelal suksesvolle resultaten van de diverse LENS-elftallen in de kompetitiewedstrijden, was het optreden van onze 
vertegenwoordigers in de diverse toernooien nu niet om over naar huis te schrijven. Zowel in de door ons zelf georganiseerde 
toernooidagen als de verrichtingen van ons 3e elftal bij HTSV, waren niet doorslaggevend. In het traditionele DEVJO-toernooi 
te Voorburg echter, weerden ons 2e en 4e elftal zich dermate sterk, dat na afloop van een wederom met zeer gunstig weer 
begiftigde speeldag, zowaar nog een prijs mee naar huis genomen kon worden. Hoofdzaak bleef echter ook ditmaal: het  
Meedoen en de sportief gespeelde wedstrijden en daar kunnen wij met tevredenheid op terugzien.  
 
DANKBETUIGING 
Zoals de laatste jaren steeds het geval is geweest, gaat onze dank allereerst uit naar het Hoofdbestuur en Jeugdafdeling van 
LENS voor de voortreffelijke samenwerking op allerlei gebied. Daarbij dan tegelijk aansluitend onze hulde en warme dank aan 
al degenen, die ook dit jaar tijdens hun verrichtingen, zowel voor als achter de Bar er wederom voorhebben gezorgd, dat ons 
verblijf op en om de velden een optimaal percentage aan genoegen en plezier mocht zijn, terwijl onze jaarlijkse waardering 
voor het vele en goede werk van Mw.Oosterweghel zeer zeker genoemd dient te worden.  
 
TOEKOMST 
Zoals de zaken nu staan, lijkt het erop, dat de ZM-afdeling enigermate in de lift zit en hopen wij maar, dat de grandioze 
onderlinge stemming en dito samenwerking, waaraan de families Stap en Nelissen zo'n groot aandeel hebben gehad,  
zich op dezelfde voet zal mogen voortbewegen ook het komende jaar.  
 
Voorburg,  
J.Meinesz, sekretaris ZM  
 
JAARVERSLAG JEUGDKOMMISSIE 1981-82  
Dit jaar bestond de jeugdkommissie uit de volgende personen:  
Gerard Duivesteyn A-klassers en kontakten bestuur 
Frans v.d. Berg  B-klassers 
Paul v.d. Steen   C-klassers en sekretaris  



Wim.Kouwenhoven  Pupillen 
Peter Perreyn  welpen, miniwelpen, en Zwaluwen Jeugdactie 
RoeI Lueks   Eskampkommissie 
Wil Heijnen   sekr. toernooikommissie, lid Ledenraad.  
Door het niet naar zijn tevredenheid funktioneren, zag Gerard Duivesteyn zich in februari genoodzaakt om zijn plaats in het 
bestuur met onmiddellijke ingang op te geven. Een vervanger voor hem is op dit moment nog niet gevonden.  
Daarnaast gaven Peter Perreyn, RoeI Lueks en Frans v.d .Berg al in een vrij vroeg stadium te kennen, dat dit voorlopig hun  
laatste seizoen in de Jeugdcommissie zou zijn. Hun vervangers staan al klaar: Hans Diemel, Oscar v.d.Laar en Wim 
v.d.Linden gaan proberen om de drie sterke pionnen te doen vergeten.  
ELFTALLEN 
Het seizoen werd gestart met 15 elftallen t.w.: 3 A, 3 B, 3 C, 2 D, 3 E en 1 mini elftal. Door de vele bedankjes en het geringe 
aantal aanmeldingen in het afgelopen seizoen was m.n. de bezetting van de elftallen een probleem. Door vaak 2x te spelen, 
wisten wij ook het seizoen met 15 elftallen te besluiten.  
LEIDERS 
Naast de vertrouwde gezichten konden wij het afgelopen seizoen ook weer enkele enthousiaste nieuwe leiders begroeten. 
Door het geringe aantal elftallen, blijken er nu opeens leiders genoeg te zijn. Sommige elftallen (B3 en E3) hadden zelfs 2 
leiders. C3 had zelfs een leidster. Helaas kan zij dit volgend seizoen niet meer doen, maar het merendeel van de overige 
leiders is volgend seizoen weer beschikbaar.  
TRAINERS  
De A-, B- en C-jeugdselekties werden voor het tweede seizoen getraind door Jaap Meyburg. Rond de jaarwisseling werd Jaap 
te kennen gegeven, dat wij het nieuwe seizoen af wilden van één trainer voor 3 groepen. Het kontrakt met Jaap werd dan ook 
opgezegd. Ger ter Horst, Paul v.d.Steen en Richard v.d.Hoek gaan resp. de A-, B- en C selektie trainen. Ger ter Horst neemt 
tevens de jeugdtrainerscoördinatie ter hand.  
De pupillenselektie kende dit seizoen drie trainers. Herman Straver begon, maar werd in een zeer vroeg stadium vervangen  
wegens tijdgebrek door Hans v.d.Nieuwenhuysen. Hans gaf er rond april op zijn beurt de brui aan en gelukkig wilde Leo v. 
Rijn zijn taken overnemen. Ook het komende seizoen neemt Leo de pupillenselektie onder zijn hoede.  
De welpenselektie is de laatste jaren het pakje aan van Jacques den DuIk. Ook het komende seizoen blijft dit gehandhaafd.  
De niet-geselekteerde A.- en B-klassers trainden weer op de vrijdagavond onder leiding van Roy Vroom en C-klassers kregen 
te maken met Gabri v.d.Togt. Al was de animo voor deze trainingen niet bijzonder groot, het trouwe groepje jongens, wat altijd 
kwam (ook in de winter), heeft in ieder geval met veel plezier getraind. Volgend seizoen gaan Roy en Gabri dan ook door. 
Gabri krijgt de niet geselekteerde junioren en pupillen erbij.  
Op woensdagmiddag was Paul v.d. Steen weer aktief met de pupillen, welpen en miniwelpen en zelfs met meisjes. M.n. de 
pupillenopkomst viel waarschijnlijk door het schoolvoetbal erg tegen.Deze groep gaat het komende seizoen dan ook op 
vrijdagavond trainen. Ook de meisjes hadden vaak moeite met deze middag.  
Volgend seizoen trainen zij ook op vrijdagavond onder leiding van Frans v.d. Berg en Peter Krol.  
Resultaten elftallen.  
Het kompetitieverloop werd weer danig beïnvloed door de vele afkeuringen. Dit betekende aan het eind van het seizoen weer 
doordeweekse wedstrijden.  
Helaas dit jaar geen kampioenen. Hoewel B3 er erg dicht bij was. Op doelsaldo werden zij geklopt. Voor meer gerichte 
informatie verwijzen wij naar de laatste LENSrevue dd.17 juni 1982. Deze editie van Jong LENS geeft zo een overzicht van de 
elftallen, opkomst trainingen, etc. van onze jeugdafdeling.  
 
AANTAL JEUGDLEDEN.  
Het aantal jeugdleden bij LENS loopt sterk terug. De hele vereniging zal moeten proberen om de jeugd naar zich toe te 
trekken. Dat dit niet makkelijk zal zijn weten wij. Voetbal is niet meer alles. Alle verenigingen ondervinden dit. Toch lijkt het ons 
de moeite waard. Wie de jeugd heeft, heeft de toekomst.  
 
MEISJESVOETBaL  
Daar het afgelopen seizoen nogal wat meisjes te kennen gaven, dat zij wilden voetballen, werd er gestart met de training op 
woensdagmiddag. Daar wij snel op 10 meisjes zaten, begonnen wij met wat vriendschappelijke wedstrijden en zelfs met een 
meisjestoernooi. Volgend seizoen gaan wij waarschijnlijk kompetitie voetballen met één meisjesteam. Dat er op het gebied 
van het meisjesvoetbal nog veel uitbreiding mogelijk is, is duidelijk. LENS zal hier hard aan moeten werken en andere 
verenigingen voor moeten blijven. Een nieuwe grote afdeling moet mogelijk zijn. Voor kontinuering is een dames 
seniorenteam een noodzaak.  
 
VERVOER.  
Ook het afgelopen seizoen hadden wij weer veel problemen om voor al de oudere spelers naar de uitwedstrijden te krijgen. 
Een groot aantal weigert om te fietsen. De ouders, die iedere keer weer rijden, zijn altijd dezelfde. Ook bij verre uitwedstrijden  
is dit een probleem. Enkele aantrekkelijke uittoernooien hebben wij i.v.m. dit vervoersprobleem moeten afzeggen. In de 
toekomst denken wij aan een vergoeding voor de ouders, die de spelers naar die toernooien brengen. Dit geld zal voor het 
grootste deel door de spelers zelf moeten worden opgebracht.  
 
BOYCOT ADO EN RVC  
De boycot van een groot aantal jeugdkommissies uit Den Haag, waaronder LENS t.o.v. de voetbalverenigingen ADO en RVC 
wegens het ronselen van jeugdvoetballers en t.o.v.de Bond i.v.m. onvoldoende organisatie van het jeugdselektiegebeuren 
werd gelukkig op een bevredigende wijze opgelost. De volgende afspraken werden gemaakt.  

• Bij vrijwillige overgang van spelers van de een naar de andere klub nemen de klubs altijd telefonisch kontakt met 
elkaar op.  

• Spelers benaderen is uit den boze.ADO en RVC beamen dit.  



Met de HVB werd overeengekomen, dat bij de Haagse jeugdelftallen alleen nog maar NIET-klubgebonden leiders, trainers en 
verzorgers aangesteld zouden worden. 
 
SCHORSINGEN  
Ook dit seizoen kenden de jeugdelftallen nauwelijks schorsingen en of boekingen. De enkele, die vielen, kwamen slechts in de 
A-klasse voor. De vijf minuten straf werpt kennelijk zijn vruchten af. Wel moet opgemerkt worden, dat ook de vijf minuten straf 
niet zoveel voorkwam bij de LENS-elftallen.  
 
ESCAMP KOMMISSIE  
De gebruikelijke festiviteiten, zoals film, disco, penaltybokaal en leiderstoernooi werden weer beurtelings door VCS, BMT, 
Spoorwijk en LENS afgewerkt. Ook huurde elke vereniging op zich de Houtzagerij voor twee avonden af. Helaas kon het 
avondtoernooi voor lagere juniorenelftallen niet doorgaan i.v.m. het te drukke avondkompetitieprogramma.  
 
TOERNOOIEN  
De toernooikommissie, bestaande uit leden van de Jeugdkommissie, is er ook dit jaar weer in geslaagd voor alle elftallen 
leuke thuistoernooien te organiseren. De thuistoernooien konden dit jaar gelukkig doorgaan. Ieder elftal heeft ook één of 
meerdere uittoernooien gehad. Door vele afschrijvingen was het soms erg moeilijk om bij ieder toernooi voldoende sterke 
elftallen af te vaardigen.  
Rond de Pasen en de Pinksteren zijn wij met een A-elftal en een kombinatieteam naar Frankrijk geweest. Daar werden twee 
Lentetoernooien suksesvol afgesloten. Andere buitenlandse reizen zijn door onvoldoende belangstelling niet doorgegaan.   
Dit seizoen zijn wij voor het eerst aan het begin van het seizoen met 2 groepen op kamp geweest. Wij hadden weer voor het 
KNVB sportcentrum te Zeist gekozen. Die 2 weken waren zonder meer een sukses.  
 
BESTUUR  
In februari bij de besprekingen over de nieuwe jeugdtrainers ontstond er een konflikt tussen de jeugdkommissie en het  
bestuur. Er werd naar het idee van de jeugdkommissie te weinig aandacht besteed, aan onze ideeën en wensen t.o.v. de 
trainers.  
In een brief is dit alles duidelijk gemaakt. Om in de toekomst zulke konflikten te voorkomen is door ons een meer zelfstandig  
funktioneren van de jeugdkommissie geëist. Hetgeen door het bestuur is toegezegd.   
 
LEDENRAAD  
Wil Heijnen was in de Ledenraad de vertegenwoordiger van de Jeugdkommissie. Het gehele Ledenraadgebeuren is volgens 
de kommissie een (nog) niet funktionerend orgaan. Deels wordt dit veroorzaakt door het moment van beslissen in bepaalde 
zaken (achteraf), deels door het beperkte meedenken, dat veelal alleen gericht is op de eigen vertegenwoordiging.  
Met de vertegenwoordigers van het jeugdgebeuren in de Ledenraad is geen gezamenlijk overleg geweest over jeugdzaken. 
Dit lijkt een wenselijke zaak om sterker in de Ledenraad naar voren te komen.   
FESTIVITEITEN  
De jeugdcommissie vindt de nevenaktiviteiten voor de jeugd veel te gering. Sinterklaas en de Paashaas zijn geweest en 
brachten naast de kado's en de eieren ook nog heerlijke pannenkoeken mee. Deze festiviteiten waren erg geslaagd, maar 
verder werd er weinig voor de jeugd geregeld. Daarom gaan wij dit volgend jaar zelf ter hand nemen. Herman Straver voelde 
er wel wat voor. Daarnaast gaan wij ook enkele jeugdspelers (jeugdraad) benaderen om voor wat aktiviteiten buiten 
Sinterklaas en de Paashaas te gaan zorgen.  
 
SLOTOPMERKING  
Ook het afgelopen seizoen zijn weer veel mensen in de weer geweest voor onze jeugafdeling. Zonder namen te noemen, 
willen wij iedereen weer hartelijk bedanken voor de fijne samenwerking. Wij hopen dat iedereen ook het kot:mende seizoen 
weer mee zal werken om het jeugdgebeuren weer zo goed mogelijk te laten verlopen.  
 
De jeugdkommissie.  
 
JAARVERSLAG FEKO SEIZOEN 1981-82  
Het seizoen werd als gewoonlijk begonnen met een barbeque. De opkomst was goed: 74 mensen deden aan deze avond 
mee. Ondanks het weer werd het een gezellige avond. Er was echter één minpuntje. Ongeveer 8 mensen hadden zich 
opgegeven en zijn niet gekomen. Dus hebben ook niet betaald. In het vervolg willen wij bij aanmelding direkt geld ontvangen. 
Het volgende, dat door ons georganiseerd werd, was een pannenkoekmiddag voor de welpen, mini's, pupillen en meisjes. 
Vooraf werd een film gedraaid. Ondertussen hadden een paar dames de pannenkoeken gebakken. Ongeveer 300. De 
opkomst en de eetlust was groot. Toen kwam op 28 november 1981 Sinterklaas. Wij lieten sjaals met LENS opdruk maken. 50 
kinderen kwamen er. De sjaals sloegen in en de overige sjaals zijn bij loterijen en een Bingo opgegaan. Ook werden er nog 10 
verkocht. Misschien is het in het vervolg beter om Sinterklaas samen met andere Escampklubs te vieren. Wij plegen overleg.  
De eerste sof. Op 15 januari 1982 was er een klaverjasavond. Er waren 32 deelnemers, waarvan een gedeelte van "Kuypers-
klaverjassers " kwam. Weinig LENS-leden dus. Door de loterij kostte het niet teveel.  
Op 12 fehruari 1982 organiseerden wij zomaar een avond voor iedereen, met muziek van Zaratustra, meters bier en met hulp 
van Ger ter Horst en aangepaste prijzen, werd het een erg gezellige avond.  
Op 7 april 1982 de Paasmiddag voor de woensdagmiddagklub. Weer een grote opkomst. Nadat de eieren geverfd waren, 
werden zij verstopt op het 1e en 2e veld. Het was zoals eIk jaar weer slecht weer. Na het zoeken waren er pannenkoeken en 
limonade voor de kinderen. Op 15 mei 1982 weer een gezellige LENS-avond. De selektie had wat geld beschikbaar gesteld 
en hiervan werden kippenpoten en satés gekocht voor de feestvierders. Dit soort avonden slaan goed in.  
Ook waren wij behulpzaam bij het organiseren van de Nieuwjaarsreceptie en de medewerkersavond. Altijd weer gezellige 
feestjes.  
De Feko gaat volgend seizoen door met dezelfde mensen. Vermoedelijk krijgen wij er versterking bij.  



Niet elke avond is geslaagd geweest. Een Franse avond, die wij wllden organiseren, ging niet door, omdat wij maar ongeveer  
10 aanmeldingen hadden. Jammer, ook deze avond had gezellig kunnen worden.   
Ook voor klaverjasavonden was weinig animo. Dit komt waarschijnlijk door de konkurrentie van de klaverjassers van dhr. 
Kuypers. Het volgend seizoen zullen wij hoogstwaarschijnlijk hier geen last meer van hebben en kunnen wij weer best een 
Kerst- en Paasdrive organiseren.  
 
De Feko  
 
 
JAARVERSLAG SENIORENKOMMISSIE ZONDAG 1981-82  
De kommissie bestond dit jaar uit de volgende personen:  
Cees Bogisch 
Willem v.d. Linden  
Hans Rientjes en  
Frans de Vroege,  
waarbij de laatste optrad als sekretaris. In feite betekent dit, dat de kommissie, vooral wat betreft de werkzaamheden, die op 
zondag uitgevoerd moeten worden, sterk onderbezet is geweest. Een man als Cees Bogisch, die elke zondag aanwezig 
moest zijn (en ook was) is dan ook van onmisbare waarde geweest voor het goed funktioneren van de kommissie. 
Desondanks en mede om de taak van Cees, die hij op deze wijze niet veel langer meer zal kunnen uitvoeren, te verlichten, 
zijn wij nog steeds op zoek naar iemand, die hem wil assisteren. Aan het eind van het seizoen gaf Willem v.d.Linden te 
kennen te stoppen met zijn werk voor de Seko, terwijl Hans Rientjes en Frans de Vroege het nog één seizoen willen 
voortzetten. Kortom, wil de Seko het volgende seizoen nog op diezelfde wijze kunnen funktioneren, dan is het noodzakelijk, 
dat er minimaal 3 personen in de kommissie bijkomen.  
PRESTATIES 
In het afgelopen seizoen speelde er één eIftal in de reserve hoofdklasse (het 3e), één elftal in de reserve 1e klasse (het 4e), 
drie inde 2e klasse (het 5e, 6e en 7e), twee in de 3e klasse (het 8e en 9e), één in de 4e klasse (het 10e) en één in de 6e   
klasse (het 11e). De trend van de vriendenelftallen zette ook dit seizoen door: een aantal personen, dat vorig jaar nog tot de 
selektie behoorde, ging samen in het 4e spelen. Een aantal nieuwe leden, aangevuld met mensen, die buiten de bestaande  
elftallen vielen, vormden het laatste elftal (het 11e). Mede door de resultaten van dit laatste elftal groeide dit elftal naar een 
band, die zij ook volgend seizoen willen vasthouden, dus nog een vriendenelftal erbij.   
Over de prestaties van de diverse elftallen willen wij kort zijn. Het derde en vierde degradeerden en het vijfde zorgde er 
middels een kampioenschap voor, dat wij toch een plaats in de reserve eerste klasse behielden. De overige elftallen draaiden 
als subtoppers mee in hun kompetitie, behoudens het zevende en het negende. Vermelding verdient nog de prestatie van ons 
laagste elftal, dat lange tijd kans op een kampioenschap had, maar uiteindelijk, wat verliespunten betreft, tweede werd.  
In de, zaalkompetitie akteerden onze elftallen ook met wisselend sukses. Het eerste moest via een halve kompetitie met twee 
andere ploegen degradatie uit de tweede klasse voorkomen, hetgeen hen helaas niet gelukt is. Het tweede had aan het einde 
van de kompetitie nog volop kans op een eerste plaats, maar moest door een slechter doelgemiddelde de eer aan een ander 
team laten. Later bleek, dat hun tweede plaats toch goed was voor promotie naar de reserve derde klasse. Het derde, dat dit 
seizoen voor het eerst mee deed, was een verdienstelijke middenmoter.  
Nevenaktiviteiten.  
Dit seizoen is er driemaal een aanvoerdersbijeenkomst georganiseerd. Via deze bijeenkomsten heeft de Seko getracht om 
door overleg en samenspraak met de aanvoerders op de hoogte te raken en blijven van wat er binnen de diverse elftallen 
leeft. De verslagen van deze bijeenkomsten werden in de LENSrevue gepubliceerd. Door dit overleg was het o.a. mogelijk te 
bepalen, hoe groot de behoefte was aan vriendschappelijke (schaduw) wedstrijden, wat de wensen waren t.a.v. de 
samenstelling van de elftallen, welke problemen er leefden en kon de Seko overbrengen welke problemen er van hun kant 
waren. De Seko vond deze bijeenkomsten bijzonder nuttig en had de indruk, dat ook de aanvoerders dat vonden.   
Voor het begin van de kompetitie werden, zoals gebruikelijk, voor de meeste elftallen een aantal oefenwedstrijden 
georganiseerd. In de periode, dat het slechte weer ons en andere voetballiefhebbers teisterden, konden een aantal elftallen 
toch in aktie komen bij verenigingen met goede velden. Zo werden o.a. met HBS en DUNO goede kontakten gelegd. Wanneer 
elftallen vrij waren werd, voorzover de bezetting van de Seko dit toeliet, getracht voor hen een vriendschappelijke wedstrijd te 
regelen. De LENS-kompetitie, dit jaar voor het eerst georganiseerd, bleek een groot sukses, waarvoor dan ook veel animo 
was. Doel van deze kompetitie was enerzijds het bevorderen van de onderlinge kontakten en anderzijds het organiseren van 
een aantal vriendschappelijke wedstrijden voor alle niet geselekteerde elftllen. Aanvankelijk was het de bedoeling hogere 
elftallen met een handicap (b.v. een bepaalde achterstand) te laten beginnen, maar n.a.v. de eerste aanvoerdersbijeenkomst 
werd besloten dit idee te laten varen. Ook zonder lagere elftallen bij voorbaat te bevoordelen bleken deze geenszins kansloos 
en kwamen er enige verrassende uitslagen met als apotheose de eindoverwinning van het zevende. Zij mochten op de finale-
avond, die gekoppeld was aan een van de door de Feko georganiseerde LENS-feestavonden, uit handen van de voorzitter de 
wisselbeker in ontvangst nemen.  
Voor Tweede Pinksterdag was een veteranentoernooi georganiseerd, waarmee een oude LENS-traditie weer in ere werd 
hersteld. Deelnemers waren VUC, VCS, Roodenburg, de Musschen, de Kennemers, Gouda, DFC en LENS. Dat ons 
veteranenelftal niet toevallig kampioen geworden was,  werd bewezen door dit sterk bezette toernooi op hun naam te 
schrijven. Als eerste mochten zij dan ook de beker, vernoemd naar de ras-LENSer Jan Hop, die zoveel voor de vereniging 
betekende, in ontvangst nemen.  
TOEKOMSTPLANNEN .  
Gezien het vertrek van Willem v.d. Linden uit de toch al onderbezette Seko, is het zeer de vraag of er ook volgend seizoen tijd 
is om alle nevenaktiviteiten te organiseren. Aanvulling met minimaal twee personen is tenminste vereist, willen zelfs de 
lopende en noodzakelijke werkzaamheden niet in het gedrang komen. Alleen indien deze aanvulling er komt, zullen de 
aktiviteiten, die dit seizoen georganiseerd werden, ook in het volgende seizoen weer op het programma staan. Gezien de 
belangstelling voor de LENS-kompetitie, ook vanuit de zaterdagafdeling, wordt gedacht aan uitbreiding van deze kompetitie in 



ieder geval met een aantal zaterdagseniorenelftallen. Ook van het veteranentoernooi hopen wij weer een traditie te kunnen 
maken. Daarnaast zullen waar mogelijk weer vriendschappelijke (schaduw) wedstrijden georganiseerd worden.   
Wij hopen dat er enkele leden zijn, die zich een aantal avonden per maand willen inspannen om met ons deze plannen te 
realiseren.  
 
w.g. 
Cees Bogisch  
Willem v.d. Linden  
Hans Rientjes  
Frans de Vroege.  
 
TE VOEREN BELEID 1981-82  
Het te voeren beleid zal in grote lijnen niet afwijken van dat van vorig seizoen. Veel van hetgeen in de beleidsnota van vorig 
jaar werd vermeld zal ook dit seizoen worden voortgezet. Belangrijkste bron van zorg voor het bestuur is momenteel de 
financiële positie van de vereniging die allesbehalve rooskleurig is. Het begrote exploitatietekort heeft dermate vormen 
aangenomen dat het streven dit tekort terug te brengen tot acceptabeler proporties de hoogste prioriteit zal hebben. Lagere 
inkomsten uit m.n. toto-lotto en bar (BTW-reservering) en diverse stijgende lasten (GEB) hebben ervoor gezorgd dat de 
financiële positie precair genoemd mag worden.  
Maatregelen die ons nu voor ogen staan ter verbetering van deze situatie zijn o.a.:  

• De baten verhogen door ledenwerfakties, 

• acquisitie toto-lotto adressen,  

• scherper in te kopen, 

• prijsverhogingen en uitbreiding van het assortiment en  

• incidentele akties van diverse aard.  
Daarnaast zal er over de gehele linie bezuinigd worden, waarbij wij niet één, doch alle groeperingen van een lager budget 
hebben moeten voorzien. Om het exploitatietekort terug te dringen zal in eerste instantie de medewerking van de leden 
noodzakelijk zijn. Daarbij is het belangrijk nog meer begrip te kweken bij de leden voor de situatie waarin de vereniging zich bij 
de leden voor de situatie, waarin de vereniging zich thans bevindt en de offers, die onvermijdelijk door ons allen zullen moeten 
worden opgebracht.  
Een taak voor zowel het bestuur als de Ledenraad.  
Een van de vragen die hierdoor nog aktueler wordt, is die van de invulling van het begrip "prestatievoetbal". Tot in welke mate 
is het, vooral gezien in het licht van de huidige exploitatie, in verenigingsbelang verantwoord uitgaven te doen, die tot doel 
hebben de prestaties van de selektie-elftallen op het huidige niveau te handhaven c.q. naar een hoger niveau te brengen? 
Een vraag waar het bestuur op dit moment nog geen standpunt over kan innemen. Aan het begin van het komende seizoen 
zal dit aan de hand van de cijfers en de mening van de leden opnieuw bekeken moeten worden.  
Daarbij zal het advies van de Ledenraad van groot belang kunnen zijn.  
Dit seizoen hoopt het bestuur in een samenstelling te gaan werken die het vorige seizoen niet gewijzigd is. Slechts enkele 
taken zijn intern verschoven. De huidige struktuur bleek werkbaar, zodat ook in dit verenigingsjaar elke kommissie een 
kontaktpersoon in het bestuur heeft. Er zal gepoogd worden de interne kommunikatie met kommissies, technische staf, 
aanvoerders e.d. nog meer te verbeteren, o.a. door als bestuur nog meer naar buiten te treden, regelmatig 
kommissievergaderingen bij te wonen en de periodieke besprekingen nog frequenter te laten plaatsvinden. Het bestuur 
onderkent het belang van het konstant in kontakt blijven met wat in alle geledingen leeft.  
Een goede interne band en een optimaal kontakt blijft basis voor het realiseren van plannen en het oplossen van problemen.  
Helaas gaat het kaderprobleem ook bij LENS steeds sterker naar voren komen. Het is zaak te zoeken naar een modus om de 
te grote groep van leden die uitsluitend in het veld met LENS bezig is, sterker bij het verenigingsgebeuren te betrekken. Naast 
het financiële baart het kaderprobleem zeer grote zorgen. Opengevallen vakatures zijn niet of slechts na zeer grote moeite, 
doorgaans tijdelijk te vervullen. De al eerder aangehaalde financiële positie van de vereniging zou er oorzaak van kunnen zijn 
dat het beleid in de toekomst op enige punten bijgestuurd moet worden. Aanpassing van de kontributie lijkt onontkoombaar. 
Voor wat de invulling van het begrip "prestatievoetbal" betreft zal het beleid dat het bestuur voor dit seizoen voorstaat, niet 
afwijken van de lijn die de afgelopen jaren is gevolgd: een gematigde vorm van prestatievoetbal.  
De ontwikkeling voor wat betreft de zgn. vriendenelftallen vervult het bestuur eveneens met zorg. Gebleken is dat in de mate 
waarin dit momenteel geschiedt, problemen ontstaan, waardoor niet langer zonder meer medewerking hieraan gegeven kan 
worden, maar bezien zal worden in het licht van de wenselijkheid voor het totale verenigingsgebeuren.   
De voetbalsport blijft in populariteit dalen. Vooral de konkurrentie van zaalsporten is erg groot. Het bestuur blijft zoeken naar 
mogelijkheden meerdere sporten bij LENS onder te brengen en natuurlijk dringt de multi-sport-gedachte zich weer op. Als 
eerste stap hebben we een werkgroep bereid gevonden de mogelijkheden aangaande multi-sport en eventuele fusies te gaan 
onderzoeken. Binnenkort kunt u nadere mededelingen hieromtrent verwachten. Ook de konkurrentiepositie t.a.v. het voetbal 
blijft onze aandacht houden. Plannen voor akkommodatieverbetering blijven hoge prioriteit houden. Zoals u zult begrijpen 
staat het huidige exploitatietekort het doen van grote investeringen in de weg. Het bestuur zal desondanks blijven zoeken naar 
andere wegen om aan deze plannen gestalte te geven.  
Ook dit jaar zullen we weer een beroep op de leden moeten doen om mee te denken en te handelen om de grote problemen 
waar de vereniging zich voor gesteld ziet, het hoofd te bieden. De vertegenwoordigers in de Ledenraad kunnen hierin een  
belangrijke rol spelen. Naast een kontrolerende taak kunnen zij immers ook invloed uitoefenen op het bestuursbeleid en het 
bestuur van advies dienen.  
Hierdoor hopen we een goede wisselwerking tussen bestuur en leden te bereiken, hetgeen het bestuur in staat kan stellen het 
beleid te voeren dat in het belang van de vereniging wenselijk is. 
 



 
 
VERSLAG KASKOMMISSIE 1981-82 
 
De kascommissie heeft de administratie over het verenigingsjaar 1981-1982 gecontroleerd.  
Wij zijn van mening dat de administratie aan de daartoe te stellen eisen voldoet. Voorts zijn de balans en de verlies- en 
winstrekening per 30 juni 1982 gecontroleerd.  
Wij zijn van mening dat hierin een getrouw beeld wordt gegeven van de grootte en de samenstelling van het vermogen en van 
het resultaat.  
Wij stellen voor de penningmeester décharge te verlenen voor het gevoerde financiële beleid.  
 
De kascommissie,  
Frans Peters,  
Peter Perreijn,  
Jos Witting.  
 
 
SAMENSTELLING KOMMISSIES 1981-82 
Lijst van door het bestuur benoemde leden in de kommissies: 
 
Akkommodatiekommissie: 
J.A. (Jos) Verschelden 
 
Barkommissie: 
Mw J.W. (An) Bergenhenegouwen 
Mw. J.M. (José)Christ 
Mw P.C. (Nel) v.d. Hoek 
P. (Piet) Bosch 
T. (Tek) Frerichs 
W.M. (Wim) Michels 
 
Feestkommissie: 
Mw C.J. (Ina) v.d. Berg 
Mw L. (Nonnie) Straathof 
L.C. (Loek) Duivesteyn 
S. (Simon) Sandifort 
R.G. (René) v.d. Steen 
 
Juniorenkommissie: 
F.A. (Frans) v.d. Berg 
G. (Gerard) Duivesteyn 
W.J. (Wil) Heijnen 
W.M. (Wim) Kouwenhoven 
R. (Roel) Lueks 
P.T. (Peter) Perreijn 
P.J. (Paul) v,d, Steen 
 
Redaktiekommissie: 
F.C. (Frits) van Beekum 
A.W. (Ton) v.d. Berg 
 
Seniorenkommissie (zaterdag): 
J. (Jan) Meinezs 
M.J. (Mick) Nelissen 
J.M. (Martin) Reuver 
R.J. (Roel) Stap 
R. (Roy) Vroom 
 
Seniorenkommissie (zondag): 
C.D. (Kees) Bogisch 
W.A. (Wim) v.d. Linden 
J. (Hans) Rientjes 
F.J. (Frans) de Vroege 
 
Toto/Lottokommissie: 
A.(Ap) Hoppenbrouwers 
G.W. (Gerard) Kemperman 
W.M. (Wim) Michels 
G.M. (Gerard) van Reenen 
 



Benoemd door de Ledenraad: 
Kaskommissie: 
P.T. (Peter) Perreijn 
F.A. (Frans) Peters 
J.J. (Jos) Witting 
Plaatsvervangende leden: 
T.A. (Theo) Booms 
R. (Roy) Vroom. 
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